
Referat 3/11 2020 
Dagsorden. 
1. Referat fra Repræsentantskabsmødet. 
2. Formandsvalget og dets konsekvenser  
3.Hvad gør vi fremadrettet. 
4. evt. 
1. Der vil blive udsendt et referat fra Repræsentantskabsmødet når det er slut, den 31/10 blev mødet 
suspenderet kl.16 og der mangler stadig valg af HB samt flere forslag der skal vedtages, valg af revisore mv. 
2. Vi oplevede formandsvalget som yderst kaotisk og som en meget udemokratisk proces, der blev ikke 
mulighed for at stille direkte spørgsmål til kandidaten. 
3. Vi har nu sundet os og er blevet enige om at indgår et konstruktiv samarbejde i HB, og vi håber på Vinni 
kan få en plads. 
4  Bestyrelsesmedlemmer fra Århus forsatte efter mødet med lokal opfølgning, som nævnes her til 
inspiration. Gunvor og Birgitte talte om processen med at få magtanvendelser i folkeskolen frem i lyset og 
stoppet. De har haft møde med flere byrådspolitikere, og det kommer op på Handicaprådsmøde, skal 
drøftes på næste møde i Børn og Unge udvalget. 
 


